

# 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 銅獎 Bronze Award

餐飲業

Restaurants



PizzaExpress Hong Kong Limited

PizzaExpress Hong Kong Limited (PizzaExpress)在推動環保餐飲方面積極帶領潮流，是香港首批停止使用塑膠飲管、推出純素奶酪和其他植物食品的餐飲連鎖店之一。保護環境一直是PizzaExpress的核心價值，公司亦致力尋找創新方法以減少對環境的影響，並加強回收資源，同時減少浪費和節約能源。

PizzaExpress Hong Kong Limited (PizzaExpress) proactively leads a trend in promoting environmentally friendly catering and is one of the first restaurant chains in Hong Kong to stop using plastic straws, introduce vegan cheese and other plant-based alternatives. Environmental protection has all along been PizzaExpress' core value. It also strives to explore innovative methods to reduce environmental impacts, strengthen resources recycling, waste less and conserve energy at the same time.



自2017年12月起，在本港的分店全面停用塑膠飲管，並只會在顧客要求下提供可生物降解的飲管。職員亦會向顧客解釋實行措施背後的環保原因。

Introducing a complete ban on plastic straws across all outlets in Hong Kong since December 2017 and providing biodegradable straws only upon customers' request. Staff will also explain to customers the reasons behind this environmental initiative.



在2018年推行「Food for Thought」活動，通過社交媒體平台廣泛宣傳，鼓勵顧客和大眾思考他們消耗的食物、其來源及對環境的影響。

Lanching the "Food for Thought" Campaign in 2018 to encourage customers and public to think more about the food they consume, its source and impact on environment with wide promotion on social media platforms.



訂立詳細計劃以盡量減少廚餘量，例如在臨近關店時將未使用的新鮮麵團烘烤成麵包，然後透過食物銀行將它們分發給有需要人士。

Developing a detailed plan to minimise the amount of food waste generated, such as baking unused fresh dough near closing time into flatbreads and distributing them to those in need through a food bank.